
 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia poslaneckého Výboru MČ č. 1 Staré Mesto, Hliny I-IV, konaného dňa 

21.11.2019 

Prítomní poslanci: 

PaedDr. Ľudmila Chodelková 

 

Neprítomní a ospravedlnení: 

Mgr. Zuzana Balogová, Ing. Barbora Birnerová PhD., MUDr. Peter Durmis, Mgr. Marek 

Richter  

 

Program:  

1. Privítanie prítomných. 

2. Podnety občanov a diskusia 

3. Záver 

 

1. Privítanie 

Ľudmila Chodelková privítala prítomných. 

 

2. Podnety občanov a diskusia: 

Rázusová ulica 

 Občania opakovane poukazujú na schody na konci Rázusovej ulice , stále neboli 

opravené, napriek tomu, že sme poukazovali na to, že by tam mala byť uplatnená 

reklamácia za zle odvedenú prácu.  

 Občania opakovane poukazujú na neosvetlenie schodov na konci Rázusovej ulice, 

napriek tomu, že už dávno na mesto zaslali riešenie. 

 Občania žiadajú o odpoveď, či je pravda, že by mala ísť po strane Rázusovej ulice, 

kde sú postavené domy cyklotrasa a to na úkor zelene, lebo inde priestor nie je. Je 

to nevhodné riešenie, lebo tam je okolo 40 výjazdov z rodinných domov, veľké 

nebezpečenstvo pri vychádzaní z obytných domov. Okrem toho, pred vchodmi do 

obytných domov autá ktoré neparkujú v garážach, lebo ich nemajú, parkujú na 

vchodoch do obytných domov a tým by križovali cyklotrasu. 

 Občania nesúhlasia s takýmto riešením cyklotrasy a navrhujú druhú stranu cesty. 

 Občania sa sťažujú, že cesta na Rázusovej ulici nebola čistená minimálne pol roka. 

 Občania sa snažia sami si udržiavať priestory Rázusovej ulice a treba im 

poďakovať, lebo z vlastnej iniciatívy zabetónovali jamy na ceste o ktorých riešenie 

žiadali už začiatkom minulého roka. 

Bulvár 

 Dvor z Bulvára vzadu ako je mäsiarstvo, z druhej strany od Veľkej Okružnej,  občania 

žiadajú, aby sa vykonávala častejšie kontrola MP parkujúcich áut na rezidentských 

miestach. 

 

Vypracovala: Ľ. Chodelková 


